
Referat af bestyrelsesmøde i afdeling 19 den 16. november 2021  
Deltagere Jacob, Anne-Mette, Sanne samt suppleanter Ingerlise og Eva (ref.) 
 
1) Konstituering af bestyrelse, valg af formand 
 - Jacob valgt 
2) Referat fra afdelingsmødet 
 - Pkt. 6 – Jacob har orienteret afsender og sendt klage videre til adm.  
3) Velkomst skriv til nye beboere (Eva) 
 - Eva og Ingerlise laver et udkast til best. Forslag til orienterende punkter mailes til  
 Eva på evahuniche@gmail.com  
3) Udvalg - julearrangement mv. 
 - Grundet Corona bliver der ikke et julearr. i år.  
 - Sanne er blevet kontaktet af afd. 4 om vi er interesseret i at være med til en 
   Bankoaften – det er vi, Sanne melder tilbage 
 - Fælles gåture – Ingerlise finder ud af dato og laver et opslag 
 - Skt. Hans arr. Drøftes på næste afd. møde 
4) Klage - vand i kælder 
 - Bortfalder da punktet blev drøftet under pkt. 2 
5) Andet 
 - Jacob orienterede om hvad han har fået overdraget fra tidligere formand 
 - Vi drøftede parkerede biler fra andre afdelinger. Vi er foreløbig obs. 
 -  På næste møde skal der drøftes, om der kan laves en anden model for betaling  
    af leje af fælleshuset og nøgle til adgang af vand til bilvask 
 
 
Næste møde bliver onsdag den 23. februar 2022 kl. 19.00 
 
 
Ref. Eva Huniche 
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